
Талат Џафери: "Биће последица" због онога што се дешавало у Скопљу
петак, 28 април 2017 12:54

Скопље -- Нови председник македонског Собрања Талат Џафери изјавио је да ће "бити
последица" због онога што се протекле ноћи дешавало у Скопљу.

  

  

"Ово је тешка ситуација и догађаји од синоћ ће сигурно имати своје реперкусије. Ипак,
верујем да ће сада све лећи на своје место. Албански посланици су добро, ми смо одмах
евакуисани и нисмо у опасности", рекао је Џафери за "Зери".

  

Како преноси приштинска "Коха", Џафери је рекао и да су "пучисти они који су дуго
узурпирали институције".

  

Да ће све "лећи на своје" сматра и бивши шведски премијер и дипломата Карл Билт, али
под условом да Европска унија реагује и ступи у контакт са Џаферијем.

  

"ЕУ би требало да буде брза и одлучна у признавању и успостављању контакта са новим
председавајућим македонске скупштине Џаферијем", навео је копредседавајући
Европског савета за међународне односе.
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